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 Uw brief van Behandeld door Datum 

3 december 2021 Duurzaamheid 14 december 2021 

Beste leden van de raad, 

 

De fractie LA heeft ons op 3 december 2021 vragen gesteld over project De Groene Walvis. In deze 

brief leest u onze reactie, overeenkomstig art. 42 Reglement van Orde voor vergaderingen van de 

raad. 

 

1. Wij zouden de subsidieaanvraag van vier miljoen euro die u in het kader van de Proeftuin 

Aardgasvrije Wijken (PAW) voor het project De Groene Walvis heeft aangevraagd graag van u 

willen ontvangen.   

Antwoord: 

De aanvraag wordt verstrekt. Het aangevraagde bedrag ligt hoger, zie aanvraag. 

 

2. U schreef als college dus dat draagvlakmeting een belangrijk onderdeel was van de 

haalbaarheidsstudie. En dat daarvoor een enquête werd uitgezet onder de bevolking. Ziet en 

beschouwt u die enquête nog altijd als een belangrijk instrument waar het meten van draagvlak 

onder de bewoners betreft?  

Antwoord:  

De enquête die door energie coöperatie Graft- de Rijp is gehouden (eind 2020) met een respons 

van 182 deelnemers vinden wij niet optimaal om een representatief inzicht te geven 

voor alle inwoners van Graft De Rijp. De enquête valt wel binnen de 10% foutmarge t.o.v. de 

populatie Graft De Rijp. Om deze reden gaan wij opnieuw een uitgebreide draagvlakmeting 

doen wanneer wij een positief besluit ontvangen op de PAW aanvraag. Draagvlak vergroten en 

monitoring daarvan is een onderdeel van de uitvoering van het PAW traject in de eerste twee 

jaar.   
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3. Leefbaar Alkmaar vindt dat je niet kunt zeggen dat er heel erg veel draagvlak is in de beide 

dorpen. Wij vinden 82 personen die positief achter de plannen staan op een potentiële groep 

van zo’n 2400 bewoners en betrokkenen niet heel erg representatief. Deelt u onze opvatting dat 

dit niet als een representatieve vertegenwoordiging van bewoners kan worden uitgelegd en er 

dus niet gesproken kan worden van breed draagvlak?  

Antwoord:  

Zie ook ons antwoord op vraag 2.  

 

Resultaat enquête 

Het aantal reacties op de enquête was 182. Uit de enquête is gebleken dat 60 – 70% positief staat 

tegen over aardgasvrij wonen. Op de vraag, “ik vind aardgasvrij wonen belangrijk om 

klimaatverandering tegen te gaan” heeft 62% ingestemd/neutraal en 38% niet mee eens. Op de 

vraag ”ik vind aardgasvrij wonen belangrijk om veiligheid rondom de aardbevingen problematiek 

in Groningen te versnellen” heeft 72% ingestemd/neutraal en 28% niet mee eens.  

 

Landelijk is door Stemwijzer een enquête gehouden (feb 2021) op de stelling “alle huizen binnen 

dertig jaar van het gas afhalen?”, hierop heeft 55% ingestemd/neutraal en 45% niet mee eens.  

 

Meer dan 100 leden van de energie coöperatie Graft De Rijp zijn positief over het plan en ook 

tijdens de laatste informatieavond op 29 november zijn bewoners geïnteresseerd in aardgasvrij 

wonen, mede ook gelet op de stijgende gasprijzen. Tevens constateert het college ook dat een 

groep bewoners kritisch is. 

 

4. Wij zijn wat in verwarring door de uitspraken van de heer Heine. Is draagvlak nu wel of niet aan 

de orde? U schreef ons immers eerder dat draagvlakmeting  een belangrijk onderdeel van de 

haalbaarheidsstudie zou zijn en dat daarvoor de enquête was uitgezet.  

Antwoord:  

Wij vinden draagvlak voor de uitvoering zeer belangrijk. Daarom gaan wij een nieuwe 

draagvlakmeting houden alvorens het project definitief wordt uitgevoerd. Zie ook antwoord op 

vraag 2. 
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5. Heeft u als college vooraf overleg en inzage gehad in de vragen zoals die voor de enquête in 

het kader van de draagvlakmeting zijn gesteld? En wat vindt u van de vragen zoals wij die 

hierboven uit de enquête hebben aangehaald?  

Antwoord: 

De enquête is gehouden onder regie van de energie coöperatie Graft De Rijp. Gemeente heeft 

hier geen sturing op gehad en is hierover beperkt geïnformeerd. Er zijn reacties geweest over de 

vraagstelling, dit zullen we meenemen in de nieuwe draagvlakmeting.       

 

Met vriendelijke groet, 

 

Het college van burgemeester en wethouders van Alkmaar, 

 

mw. drs. A.M.C.G. (Anja) Schouten, burgemeester   

 

W. (Wim) van Twuijver, secretaris 

 


